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Interpellation - Sommarbemanning vid Ostersunds sjukhus 
Ställd till Tom Silverklo (C), inskickad 2l-06-ll 

Stora delar av regionens personalhar gyort ett makalöst arbete det senaste äret 
under pandemin. Utöver en arbetssituation som för rnänga innefattat hårt arbete i 
en varm och tung utrustning så har många medarbetare dessutom behövt tillfälligt 
byta arbetsplats på sjukhuset. 

Framförallt den senaste tiden harlarmnpporterna om arbetsmiljön på sjukhuset 
duggat tatt. Jag möter en stor oro från många medarbetare angäende den 
kommande sommareri. 
Den rätt som semestedagen 12 $ Om inle annat har autalats, ska semesterledigheten 

f)rlrigas så, atl arbetstagarenfår en ledighetsenod au minstfyra ueckor underjuni-augusti. Att 
få semester och återhämtningfu viktigt och särskilt efter ett så arbetsamt år. Nfen 
samudigt oroas de över hur arbetssituationen kommer att se ut på sitt arbete både 
för sig själva men även för arbetskamraterna och patienterna. 
De kan inte vara personalens samvete som skall avgöra om de tar ut sin rätt till 
semester eller om patienterna ffu den vård de har rätt till. 
Det är verksamhetsansvariga och även den politiska ledningen som ansvam för att 
att patienterna fär den vårdomsorg som vi i regionen har ansvar för. 

lvfed bakgrund av detta är min fräga: 
- Hur har den poliuska ledningen agerat för attvården och personalsituationen 

vid Östersunds sjukhus fungerar sommarcn 2021, 

Aspås den lL juni2O2t 
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Britt Carlsson (S) 


